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Referat 

Regionstyremøte OABR nr. 7/2024-2026.  

Dato:   tirsdag 4. mars 2025 

Sted:   Bryn 

Deltagere:   Hilde Langfjell-Murud, Per Erling Terjesen, Ingvild Ruud, Stein Log,  
Karmjit Grewal (Teams) 

Forfall:  Ann-Iren Evensen, Thomas Sørensen 
Adm.:   Kjetil Moberget, Andreas Hildremyr 
 

 

 

Sak 47/2024-2026 – Godkjenne referat 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Referat fra møte 6/2024-2026 ble sendt ut 23.02.2025. 

Vedtak: 

Referat godkjent med to presiseringer knyttet til forklaring av regnskapet. 

 

Sak 48/2024-2026 – Habilitet 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Det ble gjort en løpende vurdering av styremedlemmenes habilitet gjennom møtet. 

Vedtak: 

Ingen habilitetsutfordringer i dette møtet. 

 

Sak 49/2024-2026 – Fordeling av NM-arrangementer 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Administrasjonen har vært i møte med SØBR, SVBR og Innlandet om innstilling til fordeling av NM-

arrangementer kommende sesong. De andre regionene kom med sine ønsker, til dels i møtet og til 

dels pr epost i etterkant. 

Fra OABR er ble det kommunisert at det var ønskelig å legge planer to sesonger fremover og at 

regionen ønsket å komme med en innstilling etter at saken hadde blitt styrebehandlet. 
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Vedtak: 

Regionstyret mener det bør legges vekt på den totale reisebelastningen blant de deltagende lagene 

og for begge sesongene 2025/2026 og 2026/2027 ønsker OABR å få tildelt så mange som mulig av 

følgende arrangementer: 

- Innledende jenter 17 

- Innledende gutter 17 

- Innledende jenter 19 

- Innledende gutter 19 

- NM-finalene for junior 

Regionstyret ønsker dessuten en tydeliggjøring av prinsipper for fordeling av arrangementene og det 

bør vurderes om fordelingen kan lyses ut direkte til klubbleddet uten å gå via regionleddet. 

Regionstyret oppforer seksjonsstyret til å legge til rette for en politisk behandling av tildelingen, f.eks. 

på kommende seksjonsårsmøte der arrangementer tildeles for to sesonger av gangen. 

 

Sak 50/2024-2026 – Minirunder 2025/2026 

☐ Orientering          ☒ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Administrasjonen er i gang med forberedelser til kommende sesong og det ble tatt en diskusjon i 

styret knyttet til planleggingen: 

- Utvidelse fra to til tre arrangørsteder på de største rundene. 

- Vurdere en MEGAminiRUNDE i Ekeberghallen. Det er viktig at premissene synliggjøres i 

en eventuell arrangementsutlysning. 

- Eventuelle grensesnitt mot naboregioner. 

- Plassering av jenteklassene i arrangementene. 

- Mix-klasser vs. rene jente/gutteklasser. 

 

Sak 43/2024-2026 – Klyngemøter runde 2 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Styret ønsket en oppsummering av tilbakemeldinger som hadde kommet i andre runde av 

klyngemøter sesongen 2024/2025. Tema som har kommet opp er blant annet: 

- Hvordan synliggjøre innebandy enda mer? 

- Rekruttering av jenter, tiltak for jenter og jenteløftet 

- Lovtekniske spørsmål/frustrasjoner 

Siste klyngemøte i denne runden ble holdt samtidig som styremøtet. 
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Sak 28/2024-2026 – Klubbseminar 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Til klubbseminaret jobbes det følgende temaer (rekkefølge ikke fastsatt): 

- Innledning og «rikets tilstand» 

- Presentasjon av regnskap og årsrapport 

- Tema 1 – Langtidsplan (forbund og region) 

• Innledning om hva en LTP er og at dette er muligheten til å komme med alle 

tanker og ideer som måtte finnes ute hos klubbene. 

• Gruppearbeid 

• Oppsummering 

- Tema 2 – En jevnspilt og rettferdig idrett 

• Innledning 

• Parallellsesjoner m/gruppearbeid 

▪ Barneidretten – hvilke løsninger skal vi tilby for å et tilbud til alle? 

▪ Voksenidretten – seriesystem, bruk av spillere og andre-, tredje- og fjerdelag 

i systemet 

- I tillegg er det ønskelig å finne et faglig innspill. Et foredrag fra Trygg idrett kan være et 

alternativ. 

 

Sak 51/2024-2026 – Administrasjonens planlegging av kommende sesong 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

I løpet av våren kommer administrasjonen (OABR inkl. utvikling) til å gjennomføre en evaluering av 

sesongen og planlegge kommende sesong. En foreløpig skisse vil være: 

- Finne ut hva som skal videreføres 

- Hva som kan/må kuttes ut 

- Bedre informasjonsarbeidet 

- Alt med utgangspunkt i vedtatt LTP 

Styret ble invitert til å komme med innspill til arbeidet, men avventer arbeid i administrasjonen før 

det er ønskelig å komme med eventuelle føringer. 

Styret forventer en orientering om situasjonen og progresjon i tiden frem mot sommeren. 

 

Sak 52/2024-2026 – Premieutdeling kvinner 1. div 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Det skal deles ut premier til 1. plass, 2. plass og 3. plass i 1. div kvinner. 1. og 2. plass møtes i 

Apalløkka 9. mars, mens det er noe mer usikkert hvor 3. plassen skal deles ut. 

https://www.idrettsforbundet.no/tema/tryggidrett/
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Vedtak: 

Styreleder deler ut premier i Apalløkka for å dele ut 1. plass og 2. plass. 

Nestleder prøver å dekke mulige alternativer på 3. plass. 

 

Sak 53/2024-2026 – Oppfølging av økonomi mot klubber 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Det ble gjort en orientering blant de to klubbene som skylder mest til OABR. For den ene klubben har 

kravene blitt løftet til hovedlaget i klubben. Det avventes hvilken respons som kommer fra dette. 

Den andre klubben har ikke gjort opp utestående tross lovnader om at alt skulle være nedbetalt 

innen utgangen av 2024. 

Vedtak: 

Styret avventer tilbakemeldinger fra hovedlaget i «den ene klubben». 

Når det gjelder «den andre klubben» ønsker styret nå å gi en siste advarsel. Klubbens gis frist til 1. 

april 2025 for å betale alt utestående før saken blir oversendt til inkasso. 

 

Referent: 

Andreas Hildremyr 

tirsdag 11. mars 2025 

 

Endelig godkjent av styret: 

dato godkjent 

 


